
Alpicat : la unió 
fará la for?a ! 
Sr. Director: 

Sense cap ánim de crear 
polémica, ans al contrari, amb 
la idea d'aclarir certs atacs que 
sense mes rao que l'afany, pot-
ser de difamar, hem patit tant 
l 'alcalde d'Alpicat com jo 
mateix aquest estiu, escriuré 
aquesta nota amb tota la pau i 
tranquil-litat que requereix el 
cas. 

Al nostre municipi hi ha 
idees diferents, de vegades 
contraposades, pero difícil -
ment hi ha cap interés de tipus 
polític o económic. Es per 
aquesta rao que sempre m'he 
entossudit a demanar que l'ob-
jectiu darrer és treballar tots 
plegats i amb responsabilitats 
de govern. Tothom que tingui 
una idea ha de demanar un 
pressupost i dur-la endavant 
formi part o no de l'equip de 
govern. 

A Alpicat tots sabem alio que 
hem de fer per aconseguir 
millorar el nostre poblé, el 
nivell de qualitat deis nostres 
convilatants. Fins al moment 
p r e s e nt a ixó s e m b l a va 
haver-ho aconseguit el nostre 
consistori, és mes, les grans 
decisions s'han pres per unani-
mitat. Si ara hi ha algú que pre-
tén canviar el taranná dialo-
gant i participatiu d'aquest 
consistori haurá de ser cons-
cient d'aquest canvi, perqué la 
resta seguirem pensant i 
donant supon a les decisions 
per unanimitat. 

Per aixó és curios com aquest 
estiu s'han publicat dos ani-
eles, els quals, cree, son anec-
dótics i poc objectius. Dic poc 
objectius perqué en un d'a-
quests articles es parla d'afavo-
ri r cert centre privat del nostre 

£J So^fe ^ , ^ OQ 

municipi, quan aquest com-
pany del consistori sap que fa 
mes d'un any i mig s'está duent 
a terme un estudi, que porto 
personalment, de la població 
jove menor de 18 anys per 

demostrar al departament que 
necess i tem un cen t re de 
Secundaria, perqué dema-
nar-lo ja ho vam fer en una tro-
bada amb el delegat. A Alpicat 
hi ha 600 joves que o es veuen 

obligats a desplagar-se a un 
centre públie o ho fan voluntá-
riament en centres privats. 
Aixó no és precisament afavo-
ri r un centre privat. Ali ó que sí 
em preocupa és que l'article no 

menciones ni per un moment 
aquest estudi i la necessitat del 
centre públie de Secundaria. 

També he llegit declaracions 
d'un regidor a la premsa arran 
de la contractació o elecció a 
dit de la meva esposa per 
cobrir una vacant de bibliote-
ca. Siguem respectuosos i 
demanem objectivitat al desen-
volupament deis fets. Li dema-
naria al meu company de con-
sistori que signa aqüestes 
declaracions una mica mes 
d'objectivitat i rigor. S'han 
acabat els temps de donar els 
servéis amb una sabata i una 
espardenya que sembla defen-
sar el company, perqué en 
aquest cas només hi havía tres 
possibilitats per substituir un 
mes (juliol ) la bibliotecária 
d'Alpicat, amb la qualitat que 
aquesta sempre ha mantingut i 
amb la urgencia que requería el 
cas. 

1.- Que la titular de la biblio-
teca no fes vacances. 

2.- Posar-hi una persona no 
qualificada. 

3.- Tancar la biblioteca el 
mes de juliol . 

Voldria acabar en un to con-
ciliador, tot i que certes perso-
nes o grups que voldrien 
fer-me caure en el desánim s'e-
quivoquen d'estratégia. Jo em 
vaig presentar per actuar i 
posar al servei d'ells i deis 
meus veins tota la meva ener-
gia. Demano al company 
David que entre tots farem un 
gran poblé i encara que a ell li 
sembli que no participa d'a-
quest projecte, que és el nostre 
poblé, també hi será comptat. 
Ara com mes aviat s'adoni que 
s'ha de ser obert i reconéixer 
els errors mes aviat será la seva 
tasca positiva. 
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